
卡特彼勒（苏州）
有限公司

卡特彼勒（苏州）有限公司（“卡特彼勒苏州”）于 2006 年落户于江苏省苏州

工业园区，建筑面积 74,561m2，工厂拥有员工 780 名。卡特彼勒苏州为卡特彼勒

全资拥有并经营，为中型轮式装载机和平地机在亚太地区的主要生产基地产品主，
要销往亚洲、俄罗斯等独联体国家、非洲、中东以及南美地区。

根据卡特彼勒可持续发展方针，卡特彼勒苏州从厂房的设计到建造都按照并满足

了由美国绿色建筑协会制定的能源与环境设计先锋（LEED）认证标准，并且在 2010 年

3 月获得了新建筑金级认证。

卡特彼勒（苏州）有限公司

地 址 :中国江苏省苏州市工业园区综合保税区
启明路 58 号
邮 编 : 215121
电 话 : (86-512) 6255 3000 
传 真 : (86-512) 6917 7124



大事记

2009.5
首台平地机及首台装载机下线。

2010.5
通过 ISO 9001 质量管理体系认证。

2014.11
第一万五千台机器下线。

2011.11
第五千台机器下线。

2010.1
开业庆典。

2008.1
奠基仪式。

2013.3
第一万台机器下线。

荣获 2012 卡特彼勒杰出运营总裁奖。

2010.3
荣获“能源和环境设计先锋”新

建筑金级认证。

卡特彼勒（苏州）有限公司

卡特彼勒苏州积极承担企业社会责任，参与社会公益活动项目。从 2011 年起，卡

特彼勒苏州每个学期都为当地打工子弟学校优秀学生发放奖学金。2013 年为当地培智

学校捐赠康复设备。同时，卡特彼勒苏州员工热心公益，积极参加志愿活动，包括卡

特彼勒基金会公益林、2013 年雅安地震捐款和“放养生态鱼，洁净太湖水”的活动。



Caterpillar (Suzhou) 
Co., Ltd.
Caterpillar (Suzhou) Co. Ltd. (Caterpillar Suzhou) was established in Suzhou Industrial Park, Jiangsu Province in 
2006.  The facility has a construction area of 74,561 square meters and 780 employees.  Fully owned and 

motor graders, with products sold in Asia, Russia, the Commonwealth of Independence States, Africa, Middle East 
and South America.

In accordance with Caterpillar’s commitment to sustainable development, Caterpillar Suzhou had its 
facility designed and constructed to meet the LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 

Caterpillar (Suzhou) Co., Ltd.
Address: No.58 Qiming Road, Suzhou Industrial Park 
International Trade Zone, Suzhou, Jiangsu Province, China 
Postcode: 215021
Tel: (86-512) 6255 3000 
Fax: (86-512) 6917 7124



Caterpillar Suzhou is committed to social responsibility by participating in various charity projects. Since 2011, 
Caterpillar Suzhou has offered scholarships every semester to outstanding students from local migrant schools. 
It donated rehabilitation equipment to local special education schools in 2013. Employees at Caterpillar Suzhou 
actively participate in volunteerism activities, including the Caterpillar Foundation Charity Forest tree-planting, 2013 
Ya’an earthquake disaster relief donation and fish releasing for a clear Taihu Lake. 

2009.5
Girst wheel loader and motor grader 
rolled off.

2008.1
Ground-breaking ceremony.

2010.5
Received the ISO9001 certification for 
quality management systems. 2014.11

The 15,000th unit machine rolled off.2011.11
The 5,000th unit machine rolled off. 

2013.3
The 10,000th unit machine rolled off.

Awarded the 2012 Caterpillar Chairman 
Award for Operations Excellence.

2010.1
Grand opening. 

2010.3
Certified the LEED Gold Certification.

Caterpillar (Suzhou) Co., Ltd.

Milestones




